
 

Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Turystyki 

Nr 10/2017 w dniu 06.06.2017 

 

                                       Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.05 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

 Andrzej Bielecki       

- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Piotr Pałczyński            

          - Wiceprzewodniczący 

obecny 

3. Krystyna Urbańska        

- sekretarz Komisji      

obecna 

4. Jacek Bielawski  obecny 

5. Małgorzata Osuch  obecna 

6. Robert Woźniak obecny 

7. Michał Piechocki obecny 

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Michał Liske obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. __________________ 

2. ________________ 

3._________________   

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Karolina Krenz - kierownik Wydziału  Oświaty, Kultury i Sportu 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.3. Przyjęcie informacji o zadaniach remontowo-inwestycyjnych w zakresie doposażenia szkół i placówek 

planowanych do końca roku 2017. 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

                 BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został przyjęty. 

 

 Ad 2. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Ad.3. Informację o zadaniach remontowo-inwestycyjnych w zakresie doposażenia szkół i placówek 

planowanych do końca roku 2017 przedstawiła pani Karolina Krenz - kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu. W pierwszej części omówiła zadania remontowe, z których cześć została już 

zrealizowana, pozostałe zostaną zrealizowane w okresie wakacyjnym. Zreferowała temat doposażenia 

szkół m.in. oraz omówiła projekty unijne w tym projekty na budowę boisk wielofunkcyjnych. Koszt 

zadania2077915,00 zł. ( zał. nr 1) . Członkowie komisji na bieżąco zadawali pytania w powyższym 

temacie i uzyskali wyjaśnienia. 

  

 

 

  4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

  

4.1 Zapytania 

 

                              BRAK 

 

 

  

4.2 Opinie  

 

                             BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

                            BRAK 

 

 



                             

 

 

4.4  Wnioski 

 

 

                             BRAK 

 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

      Krystyna Urbańska                                                    Andrzej Bielecki 

 -- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


